
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 03.05.2018 Afdeling 1 Dybbølvej 

 

Tilstedeværende: Henrik, Maj-Britt, Peter, Birgitte, Jannie 

 

 

Møde omkring fejl og mangler i forbindelse med renoveringen mandag d. 30/4-2018. Maj-Britt og 

Jannie mødtes med Per, arkitekten og byggeleder og 6-7 beboere. Vores liste blev gennemgået og vi 

fik lovning på, at der tages aktion på i forhold til listen, og fejl udbedres snarest muligt. 

Der skal følges op på nogen lejligheder med gulv og el. 

Der skal laves en løsning med skab omkring el-sikringsboks. 

 

Der er ønske om bedre syn af lejlighederne, og fejl bør udbedres. 

 

Vi talte om kontrol ved arbejde under B-ordning. Det vil være  godt med eftersyn af arbejdet, og 

kvaliteten af arbejdet. 

 

Arbejdsweekend blev diskuteret f.eks. maling af træværk i opgange, der ikke er blevet malet ifb. 

Med renoveringen. Det kræver go tilslutning, og der skal laves ens arbejde efter en plan. 

 

 

STOFA Kabel-TV ny kontrakt. Stofa regulerer priserne overfor de berørte beboere snarest muligt, 

og vi følger op. 

 

Bump på vejen – Michele arbejder videre, men det er vist en svær opgave (gammelt punkt) 

 

Bestyrelsen ændrer mødedag til første torsdag i hver måned. 

 

Næste møde torsdag d. 7. juni kl. 18.30 


